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W sejmie o bezpieczeństwie

Burmistrz Łomianek, Tomasz Dąbrowski spotkał się wczoraj w sejmie z posłami i
samorządowcami na konferencji poświęconej bezpieczeństwu gmin i powiatów
okołowarszawskich. Gospodarzem spotkania była Jadwiga Zakrzewska, posłanka PO.
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Burmistrz Łomianek, Tomasz Dąbrowski spotkał się wczoraj w sejmie z posłami i samorządowcami na
konferencji poświęconej bezpieczeństwu gmin i powiatów okołowarszawskich. Gospodarzem
spotkania była Jadwiga Zakrzewska, posłanka PO i wiceprzewodnicząca Komisji Obrony
Narodowej oraz Przewodnicząca Delegacji Sejmu i Senatu RP do Zgromadzenia Parlamentarnego
NATO. Gościem specjalnym była wiceprzewodnicząca sejmowej Komisji Samorządu Terytorialnego i
Polityki Regionalnej - Halina Rozpondek (z Prezydium Klubu Parlamentarnego PO).

W spotkaniu wzięli udział burmistrzowie, wójtowie oraz starostowie większości podwarszawskich gmin.
Szybko się okazało, że bez względu na budżet czy charakter gminy, jej położenie czy wielkość, główne
problemy są niemal takie same.

Uczestnicy konferencji zgodnie przyznali, że największą bolączką samorządów jest brak przepisów i
rozporządzeń wykonawczych do wielu ustaw. Z tych najbardziej aktualnych wskazywano na: Kartę
nauczyciela, "ustawę śmieciową" czy kwestię odpłatności za przedszkola. Obowiązujące wszystkich:
ustawa o zagospodarowaniu przestrzennym oraz ustawa Prawo wodne to również wspólny temat do



dyskusji i jednocześnie powód do zmartwień dla większości obecnych.

Burmistrz Łomianek, Tomasz Dąbrowski podkreślił, że spośród wielu istotnych problemów, z
którymi przyszło mu się zmagać jest m.in. sprawa przebiegu - jednego z najważniejszych i niezwykle
ruchliwego, a dzielącego gminę - odcinka drogi krajowej nr 7.

Spotkanie samorządowców zainaugurowało cykl spotkań. Począwszy od września, raz w miesiącu, w
wybranej gminie będą organizowane tematyczne "konferencje". Poseł Zakrzewska podkreśliła, że
traktuje to pierwsze spotkanie jako swoistą formę konsultacji społecznych.
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